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Fractie Burgerbelangen Dinkelland 

 

Kunt u ons als College aangeven welke status op dit moment er ligt m.b.t. de zendmast op 

de Kuiperberg? 

Kan het ook zo zijn dat de KPN afziet van de zendmast aangezien men nu kan beschikken 

over 5G en derhalve deze niet meer nodig is? 

Wilt u eens informeren en ons daarover berichten? 

 


